
 

       

 

Referat 

Skolebestyrelsen 
 
Onsdag d. 20. april 2022 kl. 18.30 – 20.30 

I forhallen v. kantinen 

 

Mødedeltagere: 
Lars Ø. Katborg  

Tina Juul  
Maria Renner Nehrkorn 

Janie Struck Iversen  

Malene Freund -afbud 

Ulrik V. Stockmann - afbud 

Tommy Nielsen  

Anette Staub/AS 
Anna-Pia Højlund /AH  

Søren Flebbe - afbud 

Teddy Lykke Bisgaard/TB  

Niclas Jacobsen 6.c 

Mille Christiansen 5.a - afbud 

  

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 

 

44 

 

3 

 

Godkendelse af dagsorden  

 

A  

Dagsorden er godkendt 

 

45 

 

 

10 

 

Nyt fra 

• Ledelse - Info vedr. 

ukrainere (PDF) – 

økonomi (bilag) 

• SFO 

• Elevråd 

 

O 

 

Fagfordelingen er godt i gang – En lærer har sagt op pr. 

1. maj og det betyder vi har et stillingsopslag. Vi har 

modtaget en lærer i overflytning fra 10. v. Kløften. Han 

har været på besøg og skal undervise på mellemtrinnet 

– kan undervise i musik, dansk, engelsk mm. 

Brandtilsyn – påbud, som medfører at, elev skabene 

ikke må være på gangene og junioruniverset skal lære 

at pakke taske igen. 

Status på Ukrainske børn – pt. ingen henvendelser 

afventer bosætning. 

Økonomien er tilrettet for personaleændringer og vi 

styrer efter budgettet – pt. til den gode side. 

SFO har to stillingsopslag, en stilling kun i SFO og en 

delt stilling mellem SFO og specialafdelingen. 

Elevrådet ønsker at dagsordenen kommer ud noget 

tidligere. Rækværket over ved grusområdet kunne med 

fordel også bruges til fodbold. Elevrådet ønsker en 

Panabane, 6 klasse vil gerne lave en sådan bane i sløjd. 

Erhvervsrådet er måske aktuel at søge om midler til 

materiale. Lars Katborg undersøger. 

 6 årgang vil gerne stå for aktiviteter 2-3 gange i ugen i 

gymnastiksalen eller Aula. Elevrådet snakker med 

lærerne i 6 klasse. 
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10 

 

Valgmøde – nye SB medlemmer  

 

Tu Le Dinh Tryk  (Leah 0.c) 

Anne Fricke Rudbeck (Sofia 

1.b) 

Henriette Holm Lange (Sammi 

5.A og Elvin 0.Y) 

Christina Clausen Christensen 

Decker (Maise 0.C) 

Belinda Marie Petersen 

(Josefine 2.A) 

Supl. Betina Kaas Skøtt 

(Malthe 2.A) 

 
 

 

OB  

 

Det var en hyggelig aften hvor følgende blev valgt. 
 
Det betyder hermed at Bregnbjergskolen indgår 
fredsvalg for forældrevalgte. 
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15 

Åbningstid i SFO i skoleåret 22/23 

Vi ønsker at ændre åbningstiderne 

oplæg v. TB 

 

 

DB 

Vi ser, at der typisk maksimalt er 2-6 børn om 
morgenen i tidsrummet fra 06.00 til 06.30. I 
tidsrummet fra 16.30 til 17.00 er antallet typisk 4-8 
børn. Med tanke på at skoledagen næste skoleår 
forkortes i indskolingen, mener vi ikke at brugen af 
ressourcer i disse ydertimer er optimale. Vi ønsker 
personalet samles mere, så flere er på arbejde der hvor 
vi har flest børn, og derfor ønsker vi først at åbne SFO 
kl. 06.30 fremadrettet hver dag fra næste skoleår. Til 
gængæld vil vi gerne åbne SFO tidligere om 
eftermiddagen så tidspunktet flyttes frem til 12.45 i 
stedet for kl. 13.30. Om eftermiddagen vil vi gerne 
lukke kl. 16.30 mandag til torsdag, om fredagen kl. 
16.00. 
Fremtidig åbningstid på Bregnbjergskolens SFO bliver 
da på totalt: 25, 75 timer/ugen mod 32,5 timer/ugen i 
dag. 
 
 
Det blev vedtaget i bestyrelsen at SFO åbningstider er 
følgende næste år: 
 
Mandag 06.20-08.00 og 12.45-16.30 
Tirsdag 06.20-08.00 og 12.45-16.30 
Onsdag 06.20-08.00 og 12.45-16.30 
Torsdag 06.20-08.00 og 12.45-16.30 
Fredag 06.20-08.00 og 12.45-16.00 
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20 

 

Nyt fra 

• Forældre 

• Personale 

 

 

O 

 

Mange forældre kender ikke til skolens Facebookside. I 

forældrenyt nævner vi fremad at forældrene skal huske 

på skolens Facebookside. 

 

Personalet havde faglig klub i går og her var 

arbejdsmiljø et punkt. Tilidsvalgte er kraftig bekymret 

for medarbejdernes vilkår og trivsel.  Der er blevet gjort 

meget godt fra ledelsens side og der er ingen kritik i 

den retning. Men vi har pt. meget store klasser med 

mange elever, som skolen heldigvis prioriterer at dele 

næste skoleår, hvilket giver de ansatte mere tid pr. 

Barn til opfølgning på det faglige og sociale.  

Men hvad gør vi med alle de børn, som har det svært? 

Faglig klub mener ikke vi fremadrettet kan blive ved 

med at levere den gode skole, hvis ikke de ansatte får 



mere hjælp til inklusion. Personalet synes ledelsen på 

skolen gør det de kan, men Haderslev kommune stiller 

ikke de rigtige vilkår til rette for skolevæsenet. 

Personalet udfordrer dette vilkår. Skoledagen bliver 

kortere næste år, og store klasser deles, så vi får færre 

børn i klasserne, dette vil betyde en forbedring på 

Bregnbjergskolen.  

Den 2. maj deltager Lars og Anette på budgetmøde og 

her vil Lars tage dette tema op. 
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Principarbejde 

• Princip for 

klassedannelse 

(bilag)- godkendelse 

• Tilsyn med kost - bilag 

• Revidere uddeling af 

materialer – bilag 

• Revidere Samarbejde 

 

 

DB 

 

Princippet om klassedannelse er godkendt. 
Principperne er revideret af bestyrelsen tilrettes med 
logo. 
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5 

 

Evt. 

  

Ingen punkter 

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Arbejdet med principper -, forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.   
● Data til skolebestyrelsen.  
● Den faglige retning.  
● Udeundervisning.  
● Boblen.  
● De gode historier. 
● Professionel networking på tværs af kommuner. 
● Input til ny bestyrelse 
●  

●  
●  

 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


